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        REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA BEREK 

                   OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:  021-05/22-01/02                                                            

URBROJ:2103-06-01-22-3       

Berek, 19. rujna 2022. godine  

 

 

Z A P I S N I K 

 

 o radu 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Berek održane 19. rujna 2022. godine 

(ponedjeljak) u općinskoj vijećnici koja je započela sa radom u 18:00 sati.   

 

 Nazočni vijećnici: Anka Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko 

Barilarić, Senka Jambrišak, Josip Marković i Davor Novak (7). 

 

 Vijećnici koji nisu bili prisutni na 8. sjednici su: Vlado Krpan i Mirjana Mikulić (2). 

 

 Na sjednici su nazočni i Mato Tonković, općinski načelnik, Ivana Cindrić Jurčević, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek i predstavnici medija.   

 

 Predsjednik Općinskog vijeća otvara sjednicu, pozdravlja prisutne, konstatira da je na 

sjednici nazočno 7 vijećnika te zahvaljuje na odazivu na sjednicu. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća čita predloženi dnevni red. 

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice općinskog vijeća, 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Berek za 2021. godinu sa 

prilozima:  

- Izvješće o zaduženju u razdoblju od 01.01. – 31.12.2021. 

- Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe u razdoblju od 01.01. – 

31.12.2021. 

- Izvještaj o zaduženju i Izvještaj o danim državnim jamstvima u razdoblju od 

01.01. – 31.12.2021. 

i Bilješkama uz godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Berek za 2021. 

godinu, 

3. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2021. godinu, 

4. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 

području Općine Berek, 

5. Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Berek, 

6. Odluka o prodaji zemljišta k.č.br. 913/4, 914, 915, 916, 917, 1065, 1066, 1067, 

1068, 1069, 1051, k.o. Šimljana u vlasništvu Općine Berek, 

7. Razno. 
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 Predsjednik vijeća Tomislav Šunjić daje dnevni red na usvajanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić i Davor 

Novak) usvojen je dnevni red.   

 

 Prelazi se na sam rad sjednice po točkama dnevnog reda. 

 

 

AD.1.  „Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice općinskog vijeća“ 

 Predsjednik općinskog vijeća govori kako je zapisnik dobiven u materijalima te da je 

to zapisnik za zadnje sjednice i otvara raspravu. 

           Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor 

Novak) usvojen je  

„Zapisnik sa 6. sjednice općinskog vijeća“ 

(„Zapisnik sa 6. sjednice općinskog vijeća“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

 

AD.2.  „Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Berek za 2021. godinu sa 

prilozima:  
 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić napominje da su vijećnici dobili u 

materijalima Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna kao i priloge, te otvara raspravu pod 

tom točkom. Pošto se nitko ne uključuje u raspravu i nema pitanja po ovoj točci dnevnog 

reda, predsjednik stavlja na glasanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor 

Novak) usvojen je  

                     „Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Berek za 2021. godinu sa 

prilozima“ 

(„Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Berek za 2021. godinu“ sa prilozima čini 

njegov sastavni dio) 

 

 

AD.3. „Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2021. godinu“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ pročelnici  da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda. 

          Pročelnica ukratko samo pojašnjava kako se ova Odluka nadovezuje na prošlu točku. 

To je u biti preneseno stanje na osnovnim računima podskupine 922, višak odnosno manjak 

prihoda. Višak prihoda poslovanja u iznosu od 7.486.806,36 kuna raspodjeljuje se za pokriće 

manjka prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 8.495.376,93 kune. Dok će se preostali 

manjak prihoda iz prethodne godine u iznosu od 1.008.569,57 kuna uključiti u Rebalans 

Proračuna Općine Berek za 2022. godinu. 

              Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju, te stavlja na glasanje. 
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 Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor 

Novak) usvojena je  

„Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2021. godinu“ 
(„Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2021. godinu“ sa prilozima čini 

njegov sastavni dio) 

 

AD.4. „Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 

području Općine Berek „ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ pročelnici  da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda. 

 Pročelnica pojašnjava kako je ova Odluka samo usklada sa Zakonom o gospodarenju 

otpadom. U Odluci nema značajnijih promjena.  

 Načelnik se uključuje u raspravu te napominje kako postoje problemi s odvozom 

otpada sa groblja. „Stavke odvoza su previsoke. Mjesečni odvoz svakoga kontejnera s groblja 

iznosi 643,00 kn plus pdv. Upoznati ste da općina ima 14 groblja pa to mjesečno iznosi oko 

12.000,00 kn samo za odvoz otpada s groblja. Otpad se mora odvoziti, ali odvoz otpada sa 

malih groblja kao što je groblje u Šimljaniku, ne ostavlja potrebu odvoza svaki mjesec. Želio 

sam vas samo upoznati sa stanjem i problemima koje imamo. Razmišljali smo da bi bilo 

dobro postaviti kamere na groblje kao i postavljanje rampe na groblju u Bereku od strane  

Babinca. Kontejner se vrlo brzo puni, jer se dovozi sve i svašta u njega od madraca i ostalog 

smeća, pa praktički odvoz mora biti svaka dva tjedna. Postoji odvoz glomaznog otpada, ali eto 

oni koriste naš kontejner“, dodaje načelnik 

 Predsjednik Tomislav Šunjić uključuje se u raspravu i napominje kako ima saznanja 

da će od 01.09. početi naplata odvoza otpada po odvozu. „Postojati će taj fiksni dio plus po 

odvozu koliko vam je potrebno da otpad predajete. „Svi znate da su cijene porasle, posebice 

energenti, koji su prijeko potrebni za odvoz. Pošto sam u nadzornom odboru Komunalaca 

upoznat sam  s istim“, nadodaje predsjednik vijeća, Tomislav Šunjić. 

 

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju , te stavlja na glasanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor Novak) 

usvojena je  

 

 „Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

Općine Berek“ 

(„Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

Općine Berek “ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.5. „Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Berek“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić komentira kako su vijećnici u 

materijalima dobili Etički kodeks, te daje riječ pročelnici da obrazloži ovu točku dnevnog 

reda.  

 Pročelnica govori kako u općini Berek postoji Etički kodeks za zaposlenike 

Jedinstvenog upravnog odjela, ali  novi zakon nalaže da se u njega uključe i nositelji 

političkih dužnosti. „o ste upravo vi vijećnici kao i načelnik. Taj kodeks znači upravo ono što 

ste prisegnuli. Da ćete raditi za dobrobit stanovnika. Da neće biti sukoba između javnog i 

privatnog sektora u smislu sukoba interesa. Primjenu Etičkog kodeksa trebaju pratiti Etički 
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odbor i Vijeće časti.. Za slijedeći put predlažem da se imenuju ti članovi“, detaljno će 

pročelnica. 

  Pročelnica ukratko upoznaje vijećnike tko može biti biran u vijeće časti i  etičko 

vijeće. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Obzirom da se nitko ne uključuje u raspravu,  stavlja na 

glasanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor 

Novak) usvojen je  

                         „Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Berek“ 

                   („Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Berek“ 

i čini njegov sastavni dio“) 

 

 

AD.6. „Odluka o prodaji zemljišta k.č.br. 913/4, 914, 915, 916, 917, 1065, 1066, 1067, 

1068, 1069, 1051, k.o. Šimljana u vlasništvu Općine Berek“ 

 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ načelniku  da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda. Napominje da se radi o ukupnoj površini od 5822 čhv 20094 m2. 

 Načelnik iznosi vijećnicima da se radi o zemlji od pokojnog Vinka Vončine koje je 

naslijedila općina. Pročelnica se  uključuje i napominje da na česticama postoji zabilježba, te 

da je već pokrenut postupak micanja zabilježbe od strane Centra za socijalnu skrb.. 

Predsjednik otvara raspravu. Nitko se više ne uključuje u raspravu te stoga stavlja na 

glasanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Senka Jambrišak, Mirjana Mikulić  i Davor 

Novak) usvojena je  

 

„Odluka o prodaji zemljišta k.č.br. 913/4, 914, 915, 916, 917, 1065, 1066, 1067, 1068, 

1069, 1051, k.o. Šimljana u vlasništvu Općine Berek“ 

(„ Odluka o prodaji zemljišta k.č.br. 913/4, 914, 915, 916, 917, 1065, 1066, 1067, 1068, 1069, 

1051, k.o. Šimljana u vlasništvu Općine Berek“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini 

njegov sastavni dio) 

 

  

AD.7 “ Razno“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu svoje eventualne probleme, 

prijedloge ili savjete. 

 Načelnik se javlja za riječ kako bi izvijestio vijećnike o dosadašnjem radu. Upoznaje 

ih da je asfaltirana cesta u Krivaju, od doma do prve kuće. Upravo kreće II. faza asfaltiranja 

ceste u Podgarići. U planu je asfaltiranje iza našeg doma kod sajma do kulturnog centra. Što 

se tiče održavanja poljskih putova. Istekao nam je ugovor sa dosadašnjim poduzetnikom, te je 

raspisan novi natječaj od strane našeg Komunalca d.o.o. Berek. Cijene su drastično povećane 

upravo zbog energenata. Kulturni centar je završen, za dva dana točnije 29. lipnja imamo 

tehnički pregled, nakon kojega bi kroz 8 do 10 dana trebali bi dobiti Uporabnu dozvolu, ako 

sve bude u redu, a nadamo se da će tako i biti.  Otvorenje smo planirali za dan općine. Ovo je 

najsuvremenija tehnologija, upravo jer je energetski samoodrživa. Od danas je pušteno 

punjenje struje u sustav pomoću solarnih ploča.  
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Nadalje napominje da su radovi na izgradnji kanalizacije krenuli nakon duže stanke. Program 

za „Za Žene“ ponovno smo se prijavili, nemamo informaciju kada će ponovno krenuti, ali 

ovaj put sa manje žena, s njih 5. 

 Što se tiče društvenog doma  u Kostanjevcu, dio novca je dobiven od strane 

Ministarstva regionalnog razvoja te je natječaj za izbor izvođača radova i raspisan. Pristigla je 

jedna ponuda od Grad-im vl. Ivana Markovića. 

 Turistička zajednica Garić Grad koja već radi dugi niz godina. Po novom Zakonu 

moramo imati direktora, natječaj je raspisan. Pristigle su dvije ponude, jedna ne ispunjava 

uvijete, a s drugom pregovaramo. Naš KUD ćemo morati seliti jer smo planirali taj prostor za 

ured direktora TZ. 

 Ubrzo je dan općine trebalo bi krenuti prema mjesnim odborima za nagrađivanje. 

Mislili smo napraviti jedno kulturno večer sa određenim brojem KUD-ova, smatram da bi 

01.10. bio idealan. Sjednicu smo planirali napraviti 29.09. kako i je bilo do sada. U kontaktu 

sam s  jednim gospodinom voditeljem, radi se o Branku Uvodić.  

 Vijećnica Senka Jambrišak postavlja pitanje tko je potencijalna buduća direktorica 

Turističke zajednice. Načelnik joj odgovara da se radi o Martini Čapo. 

 Vijećnica Anka Markač postavlja pitanje u vezi granja. Zanima ju dali postoji 

mogućnost da se to očisti na dionici Ruškovac –Potok?  

 Načelnik odgovara da će se riješit, te da je upućen u to.   

 Vijećnik Davor Novak javlja se riječ te se osvrće na dan općine, zanima ga što je od 

programa sve planirano. Zanima ga dali će biti roštiljada i fišijada ili neki turnir u nogometu. 

 Načelnik odgovara da u drugim općinama postoje Udruge  koje organiziraju određenje 

turnire, to bi trebao nas NK Tomislav te da Općina stoji uz svakoga. 

 Nadalje ga zanima što je s nabavom automobila. Pročelnica  govori kako je pristigla 

jedna ponuda od Kržaka za automobil Dacia Duster. A što se tiče vozila za Komunalno 

poduzeće, za to je zadužena Željka, ali trebao bi još netko tko se više razumije u vozila. 

 Predsjednik Tomislav Šunjić javlja se za riječ i iznosi mišljenje da bi bilo dobro da 

buduća direktorica mora imati plan i da se prati taj njen budući rad.  

 Vijećnica Senka se uključuje pitanjem dali se čini kao osoba koja osoba hoće, može i 

dali ima viziju i želju za radom. Pročelnica odgovara da joj se čini kao prava osoba za taj 

posao, ali da će joj biti teško, kao što je i svaki početak težak. 

 Predsjednik Tomislav Šunjić ističe kako je prioritet da se nađe čovjek koji će preuzeti 

brigu o našem Kulturnom centru. Slijedeći potez izvođača je kada se dobije uporabna dozvola 

da izvođač obuči osobu koja će biti zadužena za to, da joj se preda ključ i da vodi brigu o 

tome, a ne da ključ ide od ruke do ruke. To je puno vrhunske opreme da bi se igrali s tim. 

Mora se što prije naći čovjek. Šteta se već dogodila, igrao se nogomet te je razbijen jedan 

prozor. To je kao elektrana 30 kw struje koja je već puštena u pogon, sve je to automatski ali 

sve to zašteka  s vremena na vrijeme. 

 Pročelnica se nadovezuje i ističe kako po projektu moramo zaposliti čovjeka koji će 

biti domar. To mora biti osoba koja se razumije u tehnologiju, uz tu osobu biti će zaposlene 

još i dvije čistačice. 

 

 Predsjednik općinskog vijeća se zahvaljuje svima na dolasku, te zaključuje 7. sjednicu 

Općinskog vijeća u 21:25 sati 

 

 

ZAPISNIČAR:                  PREDSJEDNIK  

Ivana Cindrić Jurčević, mag.oec.     OPĆINSKOG VIJEĆA: 

        Tomislav Šunjić, dipl.ing.građ. 

 

 

    


